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Specijalna olimpijada Hrvatske 
 

Croatia   

Zapisnik s  
 
II./22. sjednice Upravnog odbora Specijalne olimpijade Hrvatske održane 17.11.2022. godine u 
Zagrebu s početkom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu Upravnog odbora otvorila je predsjednica Upravnog odbora Specijalne olimpijade 
Hrvatske Slađana Tatić koja je konstatirala da su prisutni ovi članovi UO SOH:  
Slađana Tatić, predsjednica UO SOH i stručnjakinja za osobe s intelektualnim teškoćama;  
Ivica Rabuzin, stručnjak za šport; 
Sandra Jadrijević, koordinatorica za ravnopravnost spolova; 
Davor Lukačević, stručnjak za financije; 
Sanja Biliškov, član uže obitelji osobe s intelektualnim teškoćama; 
Miljenka Biliškov, športašica s intelektualnim teškoćama 
Dakle, prisutna je većina članova UO i sve odluke su pravovaljane. 
Na sjednici su još prisutni:  
Denis Sušac, predsjednik SOH, 
Predsjednik NO SOH Tomica Šoštar i  
Franjo Horvat, nacionalni direktor. 
 
Predsjednica je pozdravila sve prisutne. 
Zapisnik s II./21. sjednice Upravnog odbora od 19.11.2022. održane u Brckovljanima svi su 
prethodno primili i bez rasprave je usvojen jednoglasno. 
 
Dnevni red je predsjednica UO Slađana Tatić dala na usvajanje: 
 

1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2022. godinu 
3. Zima SOH 2022 – drugi dio 
4. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023.   
5. Plan i program za 2023. godinu – kalendar događanja 
6. Financijski plan za 2023. godinu 
7. Priprema Skupštine Specijalne olimpijade Hrvatske 
8. Razno  

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno.  
Točka 1.  
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Izvješće su svi prethodno primili. Izvješće o radu za 2022. godinu je pročitano. Nacionalni 
direktor osvrnuo se na međunarodni floorball turnir održan u okvir europske Lions konferencije u 
Zagrebu, predsjednik SOH iznio je svoja iskustva sa zoom sastanka s predstavnicima SOI i 
gradonačelnikom Barth-a, grada u kojem će se odvijati naš program grada domaćina prije 
početka igara u Berlinu 2023. 
Nakon rasprave izvješće je jednoglasno usvojeno. 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2022. godini 
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Svi su prethodno primili izvješće o financijskom poslovanju za 2022. godinu. Poslan je ispis 
refundacija HOO po programskim stavkama, a ostale prihode i rashode obrazložio je Franjo 
Horvat: SOI grantovi, donacija NFCACF, prihodi od članarina, a isto tako i rashode koji su 
proizašli iz tih donacija i grantova. 
Nakon rasprave izvješće je usvojeno jednoglasno. 
Točka 3. 
Zima SOH 2022 – drugi do 
Kao što smo već ranije napomenuli želimo jačati zimski program. Ovo je nastavak tih napora. 
Dogovoren je odlazak na skijanje u Italiju jedne grupe i jedne grupe u Delnicama u prosincu 
2022. Poslali smo upit u više agencija, tražili su uplatu cijelog iznosa koju smo odbili s 
obrazloženjem da nema garancije za snijeg a nama je nepotreban odlazak ako ne možemo 
provesti program.  
Trenutno se čeka da padne snijeg pa da izaberemo najpovoljniju ponudu za nas.  
Nakon komentara i rasprave zaključak je jednoglasno usvojen. 
Točka 4. 
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023.   
Registracija sudionika je počela 31.10.2022. Došlo je do odustajanja ekipe Lastavica, pa su 
sukladno uputama u natječaju izabrani športaši Centra Nada iz Karlovca iz razloga jer su oni 
jedini od prijavljenih prijavili i plivanje, a Lastavice su imale kvotu za plivanje. Registracija teče 
po planu, naravno uvijek ima problema ali to rješavamo u hodu. Denis Sušac, predsjednik SOH 
iznio je svoju zabrinutost u pogledu prehrane na igrama s obzirom da je najavljena isključivo 
vegetarijanska prehrana na igrama u Berlinu. U raspravi je bilo zanimljivih prijedloga kako to 
riješiti. Nakon rasprave jednoglasno je usvojen prijedlog o promjeni ekipe za plivanje. 
Točka 5. 
Plan i program za 2023. godinu – kalendar događanja 
Plan i program 2023. – kalendar događanja – prijedlog su svi prethodno primili. Nakon kraće 
rasprave prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
Točka 6. 
Financijski plan za 2023. godinu 
Svi su okvirni financijski plan primili s ostalim dokumentima za sjednicu Upravnog odbora. 
Planiramo oko 30.000,00 eura prihoda od HOO, 20.000,00 dolara se planira od velike akcije 
prikupljanja sredstava od NFCACF. Na zoom događanju tj. početku prikupljanja sudjelovali su i 
naši članovi, predstavili naše športaše i ekipu za Berlin. To planiramo potrošiti uglavnom na 
troškove  igara u Berlinu 2023., zimski program SOH, naknadu za administrativne poslove, 
materijalne troškove, Ljetne igre SOH. 
Nakon rasprave i nekih prijedloga i sugestija od Davora Lukačevića plan je jednoglasno 
prihvaćen. 
Točka 7. 
Priprema Skupštine Specijalne olimpijade Hrvatske 
Sazivanje sjednice Skupštine dogovoreno je za drugu polovicu prosinca. Prijedlog članarine za 
2023. godinu je da ona ostane ista samo u novoj valuti a to znači 133,00 eura za pravnu osobu i 
13,00 eura za fizičku osobu, a što znači ukupno 146,00 eura.  
Nakon kraće rasprave ovi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
Točka 8. 
Razno 
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Razgovaralo se o Standardima kvalitete programa - samo procijeni koja je dio obnavljanja 
akreditacije SOH kao člana SOI. Slađana Tatić predstavila je područja na koja smo trebali 
odgovoriti te naše odgovore po područjima i naše ciljeve i prioritete.  
Raspravljalo se i o drugim akreditacijskim zahtjevima kao što je kontakt osoba medicinske struke 
koja može dati savjete o osobama s intelektualnim teškoćama. Mi imamo takvu osobu Maju 
Klokočki koja je naše medicinsko osoblje u Berlinu, već je bila Abu Dhabi-u, radi u takvoj 
ustanovi gdje je stekla iskustva u radu s osobama s IT. Tu je i pitanje samo zaštite o kojem smo 
imali predavanje još 2021. na sjednici Skupštine. Ta pitanja su dobrovoljna i trenutno nećemo 
odgovarati na njih ali smo cijeli taj program implementirali u naš rad na odgovarajući način. 
Rasprava je potrajala, a dokument samo procjene kao i ostatak zaključka je jednoglasno usvojen.  
Sjednica je završila u 19.15 sati. 
 
Zapisničar: 
Franjo Horvat, prof. 
  
 

Predsjednica UO SOH: 
Slađana Tatić, mag.rehab.educ. 


